
 
 

ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA ANUAL DEL COLPIS 2023 
L’Assemblea General anual ordinària del Col·legi – AGO ha tingut lloc el dilluns 17 d’abril a les 
18:30 hores i s’ha celebrat alhora presencialment (a la seu social del Colpis a Barcelona) i en 
streaming, finalitzant a les 20:15.  

Hi ha pres part (en la seva totalitat o en part) les següents persones col·legiades: 
 
Jordi Pacheco 
Alba Sancho 
Amanda Figueras 
Ignasi Centelles 
Josep Oller 
Rita Giménez 
Adrià Caballero 
Sònia Pereda 
David Fernández Cerezales 
Jeroni Sureda 
Manel Ojeda 
Marcos Séneca García 
Miguel Ángel Medina 
Sílvia Amblàs 
Josep Vives 
José Luís Rubies 
Judit Hernández 
Débora Miralles 
Fidel Molina 
Lídia Arroyo 
Albert Conesa 
Antoni Biarnés 
Laura Rius 
                
Excusats/des:  Montserrat Perals; Anjo Valentí; Albert Balada; Joan Trias. 

Convidats/des: Montserrat Ortigosa; Esther Fabregat; Esther Lorite 

 

S’hi ha seguit el següent ordre del dia: 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de l’Assemblea anterior 

No es llegeix l’acta anterior i no hi ha comentaris al respecte.  

Es vota i s’aprova l’acta per unanimitat (16 vots a favor, 0 en contra  i 0 abstencions) 

 

2. Presentació per part del degà i aprovació, si s’escau, de l’informe sobre la gestió de la 
Junta de Govern en el darrer exercici 

El Degà Jordi Pacheco presenta l’activitat realitzada pel Col·legi durant l’any 2022 i la situació del 
Colpis. Destaca, primer, la bona salut, tant financera com en dinamisme en formació (àmbit en 



 
el qual s’han ofert més hores de formació -incloent postgraus i preparació d’oposicions- i s’ha 
tingut més alumnes) i en comunicació. En canvi, lamenta la lleugera davallada en el nombre de 
persones col·legiades i la falta de musculació que se’n deriva.  

Així mateix, el degà explica que un dels objectius centrals que s’ha estat treballant és el de 
creació de comunitat entre les persones col·legiades. També informa que s’ha reforçat la 
infraestructura telemàtica. 

A partir d’aquí, els i les responsables de les diferents comissions del Colpis donen a conèixer la 
tasca feta en els seus àmbits respectius.  

+Lídia Arroyo ho fa en l’àrea de la comissió acadèmica. Parla de les relacions amb l’ACS i amb 
l’ACCP 

+Débora Miralles fa el mateix respecte a la comissió de relacions internacionals: explica que s’ha 
centrat en conèixer les persones membres de la comissió, i que es proposa aprofitar el capital 
humà de la mateixa. S’han realitzat 7 sessions, i s’ha firmat un acord de col·laboració amb 
l’Institut Goethe 

+Ignasi Centelles: la comissió de Brussel·les va organitzar la presentació del llibre d’Història de 
la Ciència Política i de la Sociologia a Catalunya, a la seu de la delegació de la Generalitat a 
Brussel·les 

+Josep Oller: Gestió Pública ha estat particularment activa en el tema de lluita contra la 
corrupció, però també ha participat de les dinàmiques del FERA, ha liderat un podcast sobre 
administració pública, i ha pres part en processos participatius per elaborar normativa 

+Sònia Pereda informa de la col·laboració que la comissió de mediació va fer amb la UdG de cara 
als actes del Dia Europeu de la Mediació. El degà aprofita per exposar del relleu que hi ha hagut 
en la figura de la comissionada, passant de Pereda a Judit Hernández. Aquesta última es presenta 
i avança que primer de tot intentarà aclarir què volen aconseguir les membres de la comissió 

+Josep Vives (Societat Digital) dóna a conèixer la feina de la comissió que encapçala: un podcast; 
participació en la jornada “Salut pública i tecnologies de rastreig”; i col·laboració en un projecte 
de recerca col·laborativa impulsat per l’Escola d’Administració Pública de Catalunya 

+Rita Giménez: la comissió de joves va fer una trobada d’estiu, i ha estat també reflexionant 
sobre el futur professional dels i les joves col·legiats. Els interessa fomentar les relacions 
intergeneracionals. 

A continuació s’esmenta la tasca de les comissions territorials, i Alba Sancho fa cinc cèntims de 
la realitat a les Terres de l’Ebre.  

Més enllà de les comissions, el degà continua amb el seu informe de gestió parlant de la 
comunicació. Agraeix a Montserrat Ortigosa els seus bons serveis, i justifica l’aposta del Colpis 
pel podcast corporatiu (que serveix per dinamitzar les comissions, difondre el coneixement 
politològic-sociològic, i donar a conèixer el Col·legi i els seus membres). 

En el capítol de la sostenibilitat, el degà Pacheco anuncia que els vasos de plàstic s’eliminaran 
del Col·legi.  



 
Finalment, es presenta la col·legiada Sílvia Amblàs com a successora de la Marta Martorell com 
a nova comissionada per a les empreses i autònoms (la M.Martorell va dimitir per 
incompatibilitat amb la seva nova responsabilitat com a directora general de funció pública de 
la Generalitat). Amblàs vol consensuar amb les empreses i autònoms relacionats amb el Colpis 
què pot fer el Col·legi per ells/elles, i com pot el Colpis al seu torn beneficar-se’n. 

Arribats aquí, s’ofereix als assistents la possibilitat de fer preguntes o comentaris, però ningú 
intervé.  

Es posa a votació aquest informe. S’aprova l’informe sobre la gestió de la Junta de Govern en el 
darrer exercici amb 21 vots a favor, 0 en contra i 0 vots en blanc.  

 

3. Canvis en la Junta a ser aprovats per l’Assemblea: Rita Giménez s’incorpora a la Junta 
substituint en la secretaria a la Montserrat Perals; Silvia Amblàs s'incorpora a la Junta com a 
comissionada d'empreses, substituint a Marta Martorell. 
 

Aquests canvis se sotmeten a votació per part de l’Assemblea, i són ratificats amb 19 vots a 
favor, i cap en contra o en blanc.  

 

4. Informació sobre els nomenaments de noves persones comissionades: Judith Hernández 
com a nova comissionada de mediació. 

En tant que el nomenament de comissionats/des és facultat de la Junta, se n’informa però no 
se sotmet a votació.  

 
5. Ratificació per part de l'Assemblea de l'O3C. 

S’aprova formalment (amb 19 vots a favor i 1 en blanc) la incorporació del Colpis a l’Observatori 
Català contra la Corrupció, quelcom que estava pendent de ratificar en Assemblea malgrat que 
el Col·legi ja va contribuir a la fundació de l’O3C i hi ha estat participant activament. 

 

6. Lectura, debat i aprovació, si s’escau, del compte general de despeses i ingressos de l’any 
2022 

Té lloc la presentació d’una síntesi del compte general de despeses i ingressos de l’any 2022 per 
part del tresorer Josep Oller.  Es destaca que hi ha hagut una pujada tant d’ingressos (formació) 
com de despeses, i s’anuncia que el resultat final és un dèficit de 10.000 i escaig euros (que en 
realitat són una mica més de 6.000€, ja que els comptes de 2022 incorporen algunes factures 
emeses aquell any però que corresponien a fets de l’any 2021).  

Els censors de comptes -Albert Conesa i José Antonio Domingo- han aportat els seus informes 
validant els comptes presentats. 

Votació i aprovació del compte general 2022:  18 vots a favor, 0 en contra i 0 abstencions. 



 
 

4. Lectura, debat i aprovació, si s’escau, del pressupost anual d’ingressos i despeses per a 
l’exercici 2023 

Abans que res, el tresorer Oller planteja una pujada de les qüotes col·legials del 3,1% (passant, 
doncs, de 38,6€ trimestrals a 39,8€), que s’aprova per unanimitat (20 vots). Jeroni Sureda 
pregunta per què les quotes són trimestrals i no pas anuals, i Jordi Pacheco contesta que va ser 
una decisió de Junta; el gerent Biarnés explica els pros i contres de les dues opcions. 

A continuació es presenta el pressupost del 2023, que es caracteritza per ser continuïsta, tot i 
que preveu  increments tant en els ingressos per formació (degut a una major activitat) com en 
les despeses (entre les quals, la incorporació d’un reforç per a l’àrea de formació durant aquest 
any, que seria parcialment finançada amb una subvenció a l’ocupació).  

Votació i aprovació dels pressupostos del 2023: 20 vots a favor, 0 en contra i 0 abstencions.  

 

5. Proposicions de les persones col·legiades – si s’escau 

No se n’han presentat. 

 

6. Torn obert de paraules  

Jeroni Sureda pregunta per les causes de les descol·legiacions, i el degà respon que solen 
justificar-se amb motius econòmics o per la falta d’ús dels serveis del Colpis. Àngel Medina 
apunta que el fenomen de les dobles titulacions també pot ajudar a entendre per què hi ha 
persones graduades en les nostres disciplines que no s’arriben a col·legiar. A propòsit de tot 
això, Lídia Arroyo proposa fer “engagement” de les alumnes dels postgraus, així com lligar-les 
amb les comissions amb què encaixin. Per la seva part, el degà anuncia que la seva intenció és 
que totes les activitats del Colpis estiguin ‘adscrites’ a alguna comissió, i que els postgraus 
generin activitat social al seu voltant, si s’escau.  

L’assemblea finalitza amb una invitació del degà a una petita celebració al restaurant que hi ha 
al costat de l’entrada de la finca del Colpis.  

 

** 


